



Université d'Ottawa
Immeubles

University of Ottawa
Facilities

February 23, 2021

Sujet: Université d'Ottawa – Exigences de souscription ISN

Bonjour,

Cette lettre vise à vous informer que l'Université d'Ottawa ne renouvellera pas son contrat avec ISN Software Canada Ltd., par conséquent, un abonnement ne sera plus requis pour faire affaire avec les Immeubles.

Cependant, il convient de noter que la santé et la sécurité continuent d'être une priorité pour l'Université et nous exigeons que tous nos fournisseurs respectent toutes les exigences de santé et sécurité au travail lorsqu'ils se présentent sur le campus.

Nous apprécions votre partenariat et nous envisageons poursuivre et améliorer notre relation d'affaire avec vous.

Sincèrement,

Subject: University of Ottawa - ISN Subscription Requirements

Good day,

This letter is to inform you that the University of Ottawa will not be renewing our contract with ISN Software Canada Ltd. therefore a subscription will no longer be required to do business with Facilities.

However, it should be noted that Health and Safety continues to be of utmost importance to the University and we require all our suppliers to abide by all workplace health and safety requirements when working on campus.

We value your partnership and we look forward to continuing a successful business relationship.

Sincerely,

DocuSigned by:

A handwritten signature in blue ink that reads "Marc-Antoine Joly".

C8C4388EDC97424...

Marc-Antoine Joly

Vice recteur associé | Associate Vice President
Immeubles | Facilities

Université d'Ottawa | University of Ottawa